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OR.Oz.0022.47.2022 

PROTOKÓŁ NR  254/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 10 października 2022 r. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt decyzji Zarządu Powiatu o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości w trwały zarząd 

Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie, tj. 

nieruchomości położonej w gminie Aleksandrów Kujawski, obręb Plebanka, o numerze 

ewidencyjnym 96/3, o powierzchni 0,0246 ha, stanowiącej drogę powiatową o numerze 

2607C Ośno – Zazdromin. 

5.2. Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na „Remont balkonów budynku C 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku” – zajęcie 

stanowiska. 

5.3. Pismo Zastępcy Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

dotyczące wycofania wniosku o zdjęcie trwałego zarządu na nieruchomości położonej  

w gminie Aleksandrów Kujawski, obręb Ośno, oznaczonej numerem ewidencyjnym 134/5 

o powierzchni 0,6313 ha. 

5.4. Pismo Koordynatora do spraw dostępności w sprawie udzielenia przez PFRON grantu  

w wysokości 85.434,79 zł w ramach projektu „Dostępny samorząd – granty” wraz  

z projektem umowy z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych   

z siedzibą w Warszawie o powierzenie grantu w ramach projektu „Dostępny samorząd – 

granty” realizowanego przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w ramach Działania 2.18 Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 2020. 

5.5. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku w sprawie zmiany planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego na rok 

2022 Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zakup sprzętu 

medycznego przez Samodzielny Publiczny Zakład Leczniczo – Opiekuńczy w Raciążku. 

5.7. Projekty porozumień z Powiatem Częstochowskim w sprawie przyjęcia dzieci do rodziny 

zastępczej niezawodowej oraz ustalenia wysokości i zasad ponoszenia wydatków na ich 

opiekę i wychowanie. 

5.8. Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie zmiany oznaczenia stron umowy z Gminą Miejską Ciechocinek  

o dofinansowanie ze środków PFRON przez jednostkę samorządu terytorialnego w ramach 

„Programu wyrównywania różnic między regionami III” projektu w obszarze D pn. 

„Specjalistyczne wsparcie transportowe dla osób z niepełnosprawnościami – przewóz osób  

z niepełnosprawnościami narządu ruchu, w tym dzieci i młodzieży na zajęcia 

rehabilitacyjne, sportowo – rekreacyjne, kulturalno – oświatowe i edukacyjne”. 
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6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 10 października 2022 r. o godzinie 9:18.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Adam Potaczek i Małgorzata Wdowczyk. Małgorzata 

Wdowczyk uczestniczyła w posiedzeniu w trybie zdalnym. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Paulina Smykowska Sekretarz Powiatu i Mariusz Możdżeń Skarbnik Powiatu  

nie uczestniczyli w posiedzeniu. 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 253/2022 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 29 września 2022 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 253/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 29 września 2022 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Czy są wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.1. Projekt decyzji Zarządu Powiatu o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości  

w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

z siedzibą w Odolionie, tj. nieruchomości położonej w gminie Aleksandrów Kujawski, 

obręb Plebanka, o numerze ewidencyjnym 96/3, o powierzchni 0,0246 ha, stanowiącej 

drogę powiatową o numerze 2607C Ośno – Zazdromin. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt decyzji Zarządu Powiatu  

o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie, tj. nieruchomości położonej w gminie 

Aleksandrów Kujawski, obręb Plebanka, o numerze ewidencyjnym 96/3, o powierzchni 

0,0246 ha, stanowiącej drogę powiatową o numerze 2607C Ośno – Zazdromin. 

 

Pan Adam Potaczek – w związku z decyzją komunalizacyjną Wojewody Kujawsko-

Pomorskiego z dnia 22 sierpnia 2022 r.  potwierdzającą nabycie z mocy prawa przez Powiat 

Aleksandrowski z dniem 1 stycznia 1999 r. mienia Skarbu Państwa stanowiącego 

nieruchomość gruntową zajętą pod drogę powiatową, zaistniała konieczność uregulowania 

stanu prawnego przedmiotowej działki. Nieruchomość ta stanowi drogę powiatową. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć decyzję 

o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie, tj. nieruchomości położonej w gminie 

Aleksandrów Kujawski, obręb Plebanka, o numerze ewidencyjnym 96/3, o powierzchni 

0,0246 ha, stanowiącej drogę powiatową o numerze 2607C Ośno – Zazdromin. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął decyzję nr 6/2022 o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości w trwały 

zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie, tj. 

nieruchomości położonej w gminie Aleksandrów Kujawski, obręb Plebanka, o numerze 

ewidencyjnym 96/3, o powierzchni 0,0246 ha, stanowiącej drogę powiatową o numerze 

2607C Ośno – Zazdromin. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 23 września 

2022 r. znak: GN.Gg.6844.12.2022 wraz z projektem decyzji Zarządu Powiatu  

o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie, tj. nieruchomości położonej w gminie 

Aleksandrów Kujawski, obręb Plebanka, o numerze ewidencyjnym 96/3, o powierzchni 

0,0246 ha, stanowiącej drogę powiatową o numerze 2607C Ośno – Zazdromin, stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad 5.2. Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie 

zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na „Remont balkonów 

budynku C Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Wniosek Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody  

na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż 

progi unijne na „Remont balkonów budynku C Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku”. Wartość zamówienia 655.808,95 zł brutto. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku 

postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne  

na „Remont balkonów budynku C Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia 

klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na „Remont balkonów budynku C 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 5 października 2022 r. 

znak: Rz.272.5.9.2022 wraz z wnioskiem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku z dnia 4 października 2022 r. o wyrażenie zgody  

na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż 

progi unijne na „Remont balkonów budynku C Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Pismo Zastępcy Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim dotyczące wycofania wniosku o zdjęcie trwałego zarządu  

na nieruchomości położonej w gminie Aleksandrów Kujawski, obręb Ośno, 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 134/5 o powierzchni 0,6313 ha. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Pismo Zastępcy Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące wycofania wniosku o zdjęcie 

trwałego zarządu na nieruchomości położonej w gminie Aleksandrów Kujawski, obręb Ośno, 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 134/5 o powierzchni 0,6313 ha. 
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim wystąpił do Zarządu 

Powiatu o rozważenie możliwości zdjęcia trwałego zarządu ustanowionego dla działki  

nr 134/5 o powierzchni 0,6313 ha, położonej w Gminie Aleksandrów Kujawski, obręb Ośno. 

W związku z tym, Naczelnik Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska wniósł 

pod obrady Zarządu Powiatu projekt decyzji w sprawie wygaszenia trwałego zarządu na 

nieruchomości położonej w gminie Aleksandrów Kujawski, obręb Ośno, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 134/5 o powierzchni 0,6313 ha, stanowiącej własność Powiatu 

Aleksandrowskiego, przeznaczonej pod pas drogi powiatowej nr 2604C Stara Wieś – 

Nieszawa. Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 17 sierpnia 2022 r. zdjął z porządku 

posiedzenia punkt dotyczący tej sprawy i zobowiązał Naczelnika Wydziału Geodezji, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska do przedłożenia informacji na temat stanu faktycznego  

i prawnego nieruchomości. Następstwem tego jest pismo Zastępcy Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące wycofania wniosku o zdjęcie trwałego 

zarządu na nieruchomości położonej w gminie Aleksandrów Kujawski, obręb Ośno, 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 134/5 o powierzchni 0,6313 ha z uwagi na to, że 

postępowanie w przedmiotowej sprawie wymaga dodatkowych uzgodnień i konsultacji  

z Zarządem Dróg Wojewódzkich w Bydgoszczy. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości pismo 

Zastępcy Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące 

wycofania wniosku o zdjęcie trwałego zarządu na nieruchomości położonej w gminie 

Aleksandrów Kujawski, obręb Ośno, oznaczonej numerem ewidencyjnym 134/5  

o powierzchni 0,6313 ha. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości pismo Zastępcy Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące wycofania wniosku o zdjęcie trwałego 

zarządu na nieruchomości położonej w gminie Aleksandrów Kujawski, obręb Ośno, 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 134/5 o powierzchni 0,6313 ha. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 

29 września 2022 r. znak: DUDiM.071.25.2022 dotyczące wycofania wniosku o zdjęcie 

trwałego zarządu na nieruchomości położonej w gminie Aleksandrów Kujawski, obręb Ośno, 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 134/5 o powierzchni 0,6313 ha, stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Ad 5.4. Pismo Koordynatora do spraw dostępności w sprawie udzielenia przez PFRON 

grantu w wysokości 85.434,79 zł w ramach projektu „Dostępny samorząd – granty” 

wraz z projektem umowy z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych  z siedzibą w Warszawie o powierzenie grantu w ramach 

projektu „Dostępny samorząd – granty” realizowanego przez Państwowy Fundusz 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w ramach Działania 2.18 Programu 

Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 2020. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Pismo Koordynatora do spraw 

dostępności w sprawie udzielenia przez PFRON grantu w wysokości 85.434,79 zł w ramach 

projektu „Dostępny samorząd – granty” wraz z projektem umowy z Państwowym Funduszem 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  z siedzibą w Warszawie o powierzenie grantu  

w ramach projektu „Dostępny samorząd – granty” realizowanego przez Państwowy Fundusz 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w ramach Działania 2.18 Programu Operacyjnego 

Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 2020. 

Informuję, że wniosek Powiatu Aleksandrowskiego o udzielenie grantu w ramach projektu 

„Dostępny samorząd – granty” uzyskał pozytywną ocenę i Zarząd PFRON podjął decyzję  

o udzieleniu grantu w wysokości 85.434,79 zł. Realizację wydatków zaplanowano na rok 

2022 w kwocie 24.010,94 zł i na rok 2023 w kwocie 61.423,85 zł. W ramach tych środków 

zaplanowane zostały następujące wydatki: wykonanie i montaż taśmy na stopnie schodów, 

zakup krzesła ewakuacyjnego oraz przeprowadzenie szkolenia, budowa strony internetowej 

oraz przeprowadzenie audytu dostępności cyfrowej strony internetowej, wykonanie planu 

tyflograficznego budynku, wykonanie i montaż tabliczek z oznaczeniami w alfabecie 

Braille´a, wykonanie i montaż oznaczeń ewakuacyjnych w alfabecie Braille´a, wykonanie  

i montaż piktogramów, przenośna pętla indukcyjna, usługi doradcze w zakresie dostępności. 

Wymaganiem PFRON jest posiadanie rachunku bankowego wyodrębnionego na potrzeby 

realizacji przedsięwzięcia grantowego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się z pismem Koordynatora  

do spraw dostępności w sprawie udzielenia przez PFRON grantu w wysokości 85.434,79 zł  

w ramach projektu „Dostępny samorząd – granty”, proponuję zawrzeć umowę z Państwowym 

Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  z siedzibą w Warszawie o powierzenie 

grantu w ramach projektu „Dostępny samorząd – granty” realizowanego przez Państwowy 

Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w ramach Działania 2.18 Programu 

Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 2020. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Koordynatora do spraw dostępności w sprawie 

udzielenia przez PFRON grantu w wysokości 85.434,79 zł w ramach projektu „Dostępny 

samorząd – granty” i postanowił zawrzeć umowę z Państwowym Funduszem Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych  z siedzibą w Warszawie o powierzenie grantu w ramach projektu 

„Dostępny samorząd – granty” realizowanego przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w ramach Działania 2.18 Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja 

Rozwój 2014 – 2020. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję zobowiązać Koordynatora do spraw dostępności  

do podjęcia czynności zmierzających do realizacji przedsięwzięcia grantowego w ramach 

projektu „Dostępny samorząd – granty” i rozliczenia go na zasadach i warunkach określonych 

w umowie zawartej z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych   

z siedzibą w Warszawie, i do współpracy z Wydziałem Rozwoju i Inwestycji Powiatu  

w zakresie stosowania procedur zamówień publicznych przy realizacji zamówienia 

dotyczącego przedsięwzięcia grantowego, zgodnie z podziałem obowiązków w tym zakresie 

oraz z Wydziałem Finansowym w zakresie rozliczenia grantu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Zarząd Powiatu, zobowiązał Koordynatora do spraw dostępności do podjęcia czynności 

zmierzających do realizacji przedsięwzięcia grantowego w ramach projektu „Dostępny 

samorząd – granty” i rozliczenia go na zasadach i warunkach określonych w umowie 

zawartej z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  z siedzibą  

w Warszawie. 

Zarząd Powiatu, zobowiązał Koordynatora do spraw dostępności do współpracy z Wydziałem 

Rozwoju i Inwestycji Powiatu w zakresie stosowania procedur zamówień publicznych przy 

realizacji zamówienia dotyczącego przedsięwzięcia grantowego, zgodnie z podziałem 

obowiązków w tym zakresie oraz z Wydziałem Finansowym w zakresie rozliczenia grantu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Koordynatora do spraw dostępności z dnia 4 października 2022 r. znak: PS.015.2.2022 

w sprawie udzielenia przez PFRON grantu w wysokości 85.434,79 zł w ramach projektu 

„Dostępny samorząd – granty” wraz z projektem umowy z Państwowym Funduszem 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  z siedzibą w Warszawie o powierzenie grantu  

w ramach projektu „Dostępny samorząd – granty” realizowanego przez Państwowy Fundusz 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w ramach Działania 2.18 Programu Operacyjnego 

Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 2020, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku w sprawie zmiany planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego na rok 2022 Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Informacja Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku w sprawie zmiany planu 

finansowego, w tym planu inwestycyjnego na rok 2022 Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 
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Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku  

przedłożył informację o zmianie planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego na rok 

2022 Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. Dyrektor 

podpisał aneks do umowy z Narodowym Funduszem Zdrowia zwiększający przychody  

na 2022 r. o kwotę 3.287.378,50 zł. W związku z tym, zmiana nastąpiła również po stronie 

kosztów. Zwiększone zostały środki na koszty materiałów i energii, w tym: produkty 

lecznicze i materiały opatrunkowe, żywność, na usługi obce, w tym remonty bieżące, 

naprawy sprzętu, opłaty za usługi medyczne, kontrakty lekarskie, wywóz nieczystości,  

na wynagrodzenia, które wzrosły od 1 lipca br. 

Wykonane zostało już zadanie w ramach projektu „Budowa kujawsko – pomorskiego systemu 

udostępniania elektrycznej dokumentacji medycznej etap II”. Na realizację czeka remont 

balkonów oddział II. 

Zmiana planu finansowego została pozytywnie zaopiniowana przez Radę Społeczną przy  

SP ZL-O w Raciążku w dniu 3 października 2022 r. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku w sprawie zmiany planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego na rok 2022 Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego 

w Raciążku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku w sprawie zmiany planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego na rok 2022 Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego 

w Raciążku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 7 października 2022 r. znak: 

PS.8023.7.2022 wraz z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo 

– Opiekuńczego w Raciążku z dnia 4 października 2022 r. w sprawie zmiany planu 

finansowego, w tym planu inwestycyjnego na rok 2022 Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku oraz uchwałą nr 3/2022 Rady Społecznej SP ZL-O  

w Raciążku z dnia 3 października 2022 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zakup sprzętu 

medycznego przez Samodzielny Publiczny Zakład Leczniczo – Opiekuńczy  

w Raciążku. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego przez Samodzielny Publiczny 

Zakład Leczniczo – Opiekuńczy w Raciążku. 



9 
 

 

 

 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na zakup sprzętu medycznego przez Samodzielny Publiczny Zakład Leczniczo – 

Opiekuńczy w Raciążku, tj. rotora kończyn dolnych z oporem i sandałami RD-1 (1 szt.), 

roweru stacjonarnego (1 szt.), okularów ochronnych do lasera (2 szt.), inhalatora 

pneumatycznego (1 szt.), aparatu EKG (1 szt.), koncentratora tlenowego (2 szt.), wózków 

inwalidzkich (3 szt.), chodzików na kółkach (2 szt. ), balkoników rehabilitacyjnych (2 szt.), 

podpórki czterokołowej (1 szt.), materacy przeciwodleżynowych (9 szt.), krążków 

przeciwodleżynowych (40 szt.), poduszek przeciwodleżynowych (4 szt.). Zakup sprzętu 

został pozytywnie zaopiniowany przez Radę Społeczną przy SP ZL-O w Raciążku w dniu  

3 października 2022 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę nr 449/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zakup sprzętu 

medycznego przez Samodzielny Publiczny Zakład Leczniczo – Opiekuńczy w Raciążku, tj. 

- rotora kończyn dolnych z oporem i sandałami RD-1 (1 szt.), 

- roweru stacjonarnego (1 szt.), 

- okularów ochronnych do lasera (2 szt.), 

- inhalatora pneumatycznego (1 szt.), 

- aparatu EKG (1 szt.), 

- koncentratora tlenowego (2 szt.), 

- wózków inwalidzkich (3 szt.), 

- chodzików na kółkach (2 szt. ), 

- balkoników rehabilitacyjnych (2 szt.), 

- podpórki czterokołowej (1 szt.), 

- materacy przeciwodleżynowych (9 szt.), 

- krążków przeciwodleżynowych (40 szt.), 

- poduszek przeciwodleżynowych (4 szt.). 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 7 października 2022 r. znak: 

PS.8023.6.2022 wraz z pismem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku z dnia 4 października 2022 r., uchwałą nr 4/2022 Rady Społecznej 

SP ZL-O w Raciążku z dnia 3 października 2022 r. oraz projektem uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego przez Samodzielny Publiczny 

Zakład Leczniczo – Opiekuńczy w Raciążku, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.7. Projekty porozumień z Powiatem Częstochowskim w sprawie przyjęcia dzieci  

do rodziny zastępczej niezawodowej oraz ustalenia wysokości i zasad ponoszenia 

wydatków na ich opiekę i wychowanie. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Projekty porozumień z Powiatem 

Częstochowskim w sprawie przyjęcia dzieci do rodziny zastępczej niezawodowej oraz 

ustalenia wysokości i zasad ponoszenia wydatków na ich opiekę i wychowanie. 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim przedłożył 

trzy porozumienia z Powiatem Częstochowskim na umieszczenie trojga rodzeństwa, 

pochodzących z Powiatu Aleksandrowskiego, w rodzinie zastępczej niezawodowej na terenie 

Powiatu Częstochowskiego. Powiat Aleksandrowski jest właściwy do ponoszenia wydatków 

na opiekę i wychowanie tych dzieci. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć trzy porozumienia  

z Powiatem Częstochowskim w sprawie przyjęcia dzieci do rodziny zastępczej niezawodowej 

oraz ustalenia wysokości i zasad ponoszenia wydatków na ich opiekę i wychowanie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć trzy porozumienia z Powiatem Częstochowskim  

w sprawie przyjęcia dzieci do rodziny zastępczej niezawodowej oraz ustalenia wysokości  

i zasad ponoszenia wydatków na ich opiekę i wychowanie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 6 października 2022 r. znak: RK.072.1.8.18.2022 wraz z projektami porozumień  

z Powiatem Częstochowskim w sprawie przyjęcia dzieci do rodziny zastępczej niezawodowej 

oraz ustalenia wysokości i zasad ponoszenia wydatków na ich opiekę i wychowanie, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie zmiany oznaczenia stron umowy z Gminą Miejską 

Ciechocinek o dofinansowanie ze środków PFRON przez jednostkę samorządu 

terytorialnego w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III” 

projektu w obszarze D pn. „Specjalistyczne wsparcie transportowe dla osób  

z niepełnosprawnościami – przewóz osób z niepełnosprawnościami narządu ruchu,  

w tym dzieci i młodzieży na zajęcia rehabilitacyjne, sportowo – rekreacyjne, 

kulturalno – oświatowe i edukacyjne”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Pismo Kierownika Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zmiany oznaczenia stron 

umowy z Gminą Miejską Ciechocinek o dofinansowanie ze środków PFRON przez jednostkę 
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samorządu terytorialnego w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III” 

projektu w obszarze D pn. „Specjalistyczne wsparcie transportowe dla osób  

z niepełnosprawnościami – przewóz osób z niepełnosprawnościami narządu ruchu, w tym 

dzieci i młodzieży na zajęcia rehabilitacyjne, sportowo – rekreacyjne, kulturalno – oświatowe 

i edukacyjne”. 

23 września 2022 r. Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowę z Gminą Miejską 

Ciechocinek o dofinansowanie ze środków PFRON przez jednostkę samorządu terytorialnego 

w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III” projektu w obszarze D pn. 

„Specjalistyczne wsparcie transportowe dla osób z niepełnosprawnościami – przewóz osób  

z niepełnosprawnościami narządu ruchu, w tym dzieci i młodzieży na zajęcia rehabilitacyjne, 

sportowo – rekreacyjne, kulturalno – oświatowe i edukacyjne”. W dniu 30 września 2022 r. 

Urząd Miejski w Ciechocinku zwrócił się do PCPR o zmianę w treści umowy w części 

danych osób reprezentujących gminę, a mianowicie w miejsce Skarbnika Miasta Agnieszki 

Lewandowskiej wpisać działającą z upoważnienia Skarbnika Miasta Ewę Madej. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę z Gminą Miejską 

Ciechocinek o dofinansowanie ze środków PFRON przez jednostkę samorządu terytorialnego 

w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III” projektu w obszarze D pn. 

„Specjalistyczne wsparcie transportowe dla osób z niepełnosprawnościami – przewóz osób  

z niepełnosprawnościami narządu ruchu, w tym dzieci i młodzieży na zajęcia rehabilitacyjne, 

sportowo – rekreacyjne, kulturalno – oświatowe i edukacyjne”, po wprowadzeniu zmian  

w określeniu stron umowy. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z Gminą Miejską Ciechocinek  

o dofinansowanie ze środków PFRON przez jednostkę samorządu terytorialnego w ramach 

„Programu wyrównywania różnic między regionami III” projektu w obszarze D pn. 

„Specjalistyczne wsparcie transportowe dla osób z niepełnosprawnościami – przewóz osób  

z niepełnosprawnościami narządu ruchu, w tym dzieci i młodzieży na zajęcia rehabilitacyjne, 

sportowo – rekreacyjne, kulturalno – oświatowe i edukacyjne”, po wprowadzeniu zmian  

w określeniu stron umowy. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 6 października 2022 r. znak: RS.60.4.18.2022 w sprawie zmiany oznaczenia stron 

umowy z Gminą Miejską Ciechocinek o dofinansowanie ze środków PFRON przez jednostkę 

samorządu terytorialnego w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III” 

projektu w obszarze D pn. „Specjalistyczne wsparcie transportowe dla osób  

z niepełnosprawnościami – przewóz osób z niepełnosprawnościami narządu ruchu, w tym 

dzieci i młodzieży na zajęcia rehabilitacyjne, sportowo – rekreacyjne, kulturalno – oświatowe 

i edukacyjne”, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych.  

Komendant Powiatowy Policji w Aleksandrowie Kujawskim zwrócił się o wsparcie 

finansowe podczas organizowania ćwiczenia obronnego „EGIDA 22” w Komendzie 

Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję udzielić wsparcia finansowego  

w organizacji ćwiczenia obronnego „EGIDA 22” w Komendzie Powiatowej Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim w kwocie 1.000 zł ze środków zabezpieczonych w budżecie 

powiatu na promocję. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił udzielić wsparcia finansowego w organizacji ćwiczenia 

obronnego „EGIDA 22” w Komendzie Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim 

 w kwocie 1.000 zł ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu na promocję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 7 października 2022 r. znak: 

PS.0532.8.2022 wraz z pismem Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 7 października 2022 r. o wsparcie finansowe podczas organizowania 

ćwiczenia obronnego „EGIDA 22” w Komendzie Powiatowej Policji w Aleksandrowie 

Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pan Adam Potaczek – informuję, że Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim wystąpił z pismem do Wójta Gminy Waganiec w sprawie 

wycinki drzew przy drogach powiatowych, tj. na odcinkach dróg nr 2611C Dąbrówka Duża – 

Waganiec i nr 2618C Spoczynek – Zbrachlin w związku z realizacją przez gminę inwestycji 

polegającej na budowie ścieżek rowerowych. Odpowiedzi jeszcze nie ma. Jest to ważna 

sprawa, wycięto bardzo dużo drzew. Uważam, że Zarząd Powiatu powinien zapoznać się z tą 

sprawą i dowiedzieć się jakie kroki Zarząd Dróg Powiatowych zamierza podjąć w tym 

zakresie. Dlatego proponuję, na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu zaprosić  Zastępcę 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska – dobrze, na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu zaproszę Zastępcę 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. 
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Pan Adam Potaczek – może poprosimy również Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim, żeby przedstawił sprawę zajęcia działki, będącej w trwałym 

zarządzie Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na cele budowy studzienek 

kanalizacyjnych przez Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej sp. z o.o. 

Aleksandrów Kujawski. 

 

Pani Lidia Tokarska – sprawa jest już wyjaśniona. Inwestor pokryje koszty wyrządzonej 

szkody. Robiony będzie operat szacunkowy na ustanowienie służebności przesyłu. 

Przygotowywane są odpowiednie dokumenty w tej sprawie. 

 

Pan Adam Potaczek – czy wyłączona zostanie ta część działki z produkcji rolnej? 

 

Pani Lidia Tokarska – generalnie nie. Ten operat szacunkowy ma oszacować pas gruntu 

przez nich zajęty, ile mają płacić rocznie, uwzględniając stratę upraw w obrębie studzienek. 

Inwestor twierdzi, że nie potrzebuje wyznaczenia dojazdu, nie potrzebuje wyłączenia tego 

gruntu. Można będzie uprawiać ziemię wokół studzienek. Gdyby była potrzeba, żeby dostać 

się do tych studzienek to każdorazowo za zniszczone uprawy będą płacić, po uprzednim 

zgłoszeniu potrzeby wejścia na działkę.  

 

Pan Adam Potaczek – cofam wniosek o zaproszenie na posiedzenie Zarządu Powiatu  

Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – informuję, że otrzymaliśmy decyzję o dodatkowych środkach 

finansowych, które miałyby zrekompensować samorządom problemy inflacyjne i wszystkie 

inne problemy dot. m.in. zakupu opału i energii elektrycznej. Dla Powiatu Aleksandrowskiego 

została przyznana kwota 6.076.607,20 zł.   Środki te będą przekazane w tym roku w trzech 

transzach, tj. jedna w październiku, druga w listopadzie, trzecia w grudniu. Musimy je 

przeznaczyć m.in. na zapłatę wyższych rachunków za energię elektryczną. W dużej części 

przeznaczymy je na montaż fotowoltaiki na wszystkich budynkach powiatowych jednostek 

organizacyjnych. Częściowo z tych środków spróbujemy zażegnać kryzys piecowy w Zespole 

Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. Myślimy o tym, żeby zmienić źródło 

ogrzewania w tej szkole. Nie wiemy jeszcze czy miałby to być olej opałowy czy gaz. 

Ogrzewanie węglem jest bardzo uciążliwe.  

 

Pan Adam Potaczek – czyli całkowicie wyeliminowalibyśmy opał węglowy. Jestem jak 

najbardziej za tym. Uważam, że warto w to zainwestować każde pieniądze. 

 

Pani Lidia Tokarska – w zeszłym tygodniu zorganizowaliśmy spotkanie z dyrektorami 

powiatowych jednostek organizacyjnych i naczelnikami wydziałów Starostwa Powiatowego 

w sprawie oszczędności energii elektrycznej.  Musimy wykazać się 10% zmniejszeniem 

całkowitego zużycia energii elektrycznej. W związku z tym, przekazałam pracownikom 

Starostwa Powiatowego i dyrektorom jednostek powiatowych procedury postępowania  

z urządzeniami elektronicznymi w celu spełnienia tego obowiązku.  
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Informuję, że Urząd Miejski Aleksandrów Kujawski, z którym dzielimy budynek,  

od 2 listopada br. wprowadza zmianę godzin pracy urzędu. Będą pracować od godziny ósmej 

do godziny piętnastej, ze względu na brak możliwości zapewnienia warunków wynikających 

z zasad bezpieczeństwa i higieny pracy dotyczących oświetlenia biur. W porze porannej jest 

ciemno, a musząc oszczędzić te 10% energii musimy ograniczać naświetlenie biur.   

Analizujemy ten pomysł zmiany godzin pracy w Starostwie Powiatowym pod kątem 

możliwości prawnych i Kodeksu pracy. Jeśli okaże się, że jest to prawnie możliwe to 

prawdopodobnie również od 2 listopada będziemy pracować od ósmej do piętnastej, co 

wprost pozwoli nam zaoszczędzić godzinę zużycia energii elektrycznej dziennie.   

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – a jeśli chodzi o zagrożenie atomowe, czy były już jakieś 

spotkania? 

 

Pani Lidia Tokarska – mamy spotkania z Wojewodą w zakresie zarządzania kryzysowego. 

Do komend powiatowych Państwowej Straży Pożarnej przekazano tabletki zawierające jodek 

potasu, które następnie przekazane zostały do gmin. Gminy zajmują się kolportażem do 

miejsc wydawania tych tabletek gdyby okazało się, że jest taka potrzeba.  

  

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie widzę. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 9:48. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


